

Møte 7 - 09.02.21

Tilstede: Anna, Magnus, Liv Johanne, Silje, Eyvor, Jonas & Thea

Ikke tilstede: Jo Petter & Sanna

Fargekode:

Rød Oppgaver

Grønn Kommentarer underveis i møtet

Blå Konklusjon

Innsjekk

Ris/ros:

- Arrangementer på discord kan gi litt høyere terskel

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Jo Petter	Ja
Teste ut mail utsending med mail fra Sanna for å sjekke om det kan bli sendt en mail til alle medlemmene.	Sanna og Liv Johanne	Ja
Oppdatere e-postlisten for medlemmene, fjerne de som ba om det	Eyvor, Liv Johanne og Magnus	Eyvor fant at det er mediesjef sitt ansvar. Ikke fått alle tilganger
Økonomikurs for komiteenes økonomiansvarlige	Magnus	Ja
Utrede bruk av nettsiden for å blæste sommerjobber	Sanna og Brage	Langtidsprosjekt.
Kontortider	Thea + alle	Ja
Ukentlig utfordring, lage + blæste	Anna + Magnus	Ja
Forelesningsbingo, lage og dele	Jo Petter + Liv Johanne	Se sekretær
Starte planlegging av digital ølsmaking (Arrkom + Invitro)	Silje	Ja
Undersøke hvor det kan søkes midler til digital sosialkveld	Jonas + Magnus	Nei
Digital vinkveld med NV-gangen	Eyvor	Se leder

Prioriterte saker:

- Kontoråpning
 - Målt ut 9 plasser, er plass til realistisk 7 stykk når folk går ut og inn
 - Imot:
 - Frykt for at mutert virus sprer seg i Trondheim
 - For:
 - Minske ensomhet og fremme psykososialt miljø
 - [Vedtatt: Kontoret åpnes mandag 15.02](#)
 - **NB: Nye retningslinjer kom 10.02.**
 - **Kontoret skal fremdeles holdes stengt siden campus holdes stengt.**
 - Zoom-kontortid: Fortsettes med fram til kontoråpning
 - Oppgaver for at kontoret kan åpnes:
 - Teip over der man ikke kan sitte
 - Registreringskode
 - Bestemme maks antall mennesker på kontoret samtidig
 - Plakat med regler (Jo Petter)
 - Fortløpende vurderinger om kontoret bør stenge igjen
 - Blæsting av kontoråpning?
 - Kontortider:
 - Alle i HS skal sitte 30 min kontorvakt i uken. Korte perioder for å unngå kontakt med mange folk.
 - Kontorvakt skal vare 2x30 min per dag.
 - Folk med kontortilgang kan bruke kontoret og ha døra åpen utenom kontorvaktene også, men vil da ha ansvar for smittevern og at det låses etter seg.
 - **Anna spør en gamlis som kan ta en eventuell vakt i uken.**
- Diskusjon om hvordan vi vil HS sin rolle i linjeforeninga skal være
 - Oppsummering: Ønsker at HS ikke skal ta en stor arrangerende rolle (har ikke kapasitet), men mest fasiliterende. Overlate arrangement til komiteer/undergrupper
 - Hvordan: Mail til medlemmer, anbefaling om utendørs arrangement, engasjere ansvarlig undergruppe/komiteer til aktivitet
 - Nestleder skal arrangere Stormøte for å få diskutert med komiteer og undergrupper.

Komiteer (oppdatering):

- Leder:
 - [Referat fra møte om psykososialt læringsmiljø med NTNU og SiT](#)
 - Aktuelt for linjeforeninga:
 - Vennespeilising internt i linjeforeninger
 - **Fadderkomiteen tar ansvar for dette.**
 - Foredrag fra eldre studenter om studieteknikk, erfaringer
 - **Bedriftskomiteen kan vurdere dette**

- Utetrening
 - Solen står opp med Jo Petter (yoga, jogging etc.)?
 - Sit ønsker en kontaktperson for studenter som sliter med å bli involvert
 - Foreslår ITV siden de har taushetsplikt
 - **Jonas tar kontakt med ITVene**
- Digital vinsmaking med NV-gangen (V&A og HC som hovedarrangører)
 - Bergo er med fra V&A
 - Kan hende HC trekker seg ut - kjører internt i stedet
 - Bergo er med på det meste innenfor “alkoholholdige nytelser”, kurs og div
 - Silje og Arrkom er med å planlegge
- **Kasserer:**
 - Begynt med SiT søknaden, informert alle undergrupper.
 - Dersom komiteleder har tenkt å søke ligger info tilgjengelig på undergruppe-slacken.
 - Frister 18. og 24. februar
 - Er i dialog med Brage om nettbutikken.
 - Søke midler til digitale arrangement
 - SiT
 - Se mail om infomøte om midler til sosiale lavterskeltiltak (onsdag 10. februar kl 9 – 9.30)
 - Frifond
 - **Magnus og Jonas har oppgave til neste møte å finne konkrete muligheter til søknader**
 - Betalt plattform til graduateland
 - Utforske muligheter rundt videre bruk av plattformen
- **Nestleder:**
 - Ingenting
- **Faddersjef:**
 - Tentativ plan er laget med mye rom for endringer
 - Ukentlige utfordringer har startet
 - Anna hjelper en ny linjeforening med fadderuke-planlegging.
 - Usikker på hvem som har ansvar for å bestille t-skjorter.
 - **Eyvor hører med andre linjeforeninger**
- **Arrkom:**
 - Ølsmaking med Invitro
 - Tatt kontakt
 - Hadde ikke øl stående men er gira på å brygge
 - Kjøre vinsmaking/Cocktailkurs før ølsmaking
 - Vinter-OL
 - Ikke satt dato eller lagt noen planer enda
 - Venter på mildere vær og mildere restriksjoner
 - Korona

- Medbrakt alkohol og påmelding,
 - Følge restriksjoner
 - Nok edrucker som kan holde oversikt

- **Bedkom:**
 - Planlegger to bedpresser. Fortsatt ukjent når.
 - Planlegger VIVO jr
 - Ægir ønsker hjelp/tips

- **Nukleomedia:**
 - Plakatar:
 - Kontorkom kalender - Brage
 - Vinter-OL -Solveig
 - Nettsida
 - Bestillingssystem:
 - <https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf3-fkFRgPMSPbSIINyEE65nj36R--Wp4pPTOIskPIYVWx7RQ/viewform>
 - Insta take-over
 - Fokus på vervet, og verv oppgaver
 - Sette opp en mal
 - Maks 1-2 takeovers i uken
 - Eget planleggingsmøte på tirsdag
 - Inkludere undergrupper
 - InVitro, fotballtreninger, revyen etc.
 - Oppfordre komiteer/undergrupper til å sende bilder

- **Kjelleren:**
 - Kjelleren er fortsatt stengt
 - Ny vurdering om åpning neste uke
 - Planlegging av kjeller-genfors

- **Sekretær:**
 - Arrangementer:
 - Har gjort: Aking
 - Kommende: Strikking og bål-bakeoff runde 2
 - Julepynt på kontoret
 - Er tatt ned, men ikke tatt ned på lageret
 - **Silje tar med pynten til lageret**
 - Gleder meg til førsteklasselønsj
 - Foreleserbingoen
 - Er ferdig laget men
 - Ønsker om:
 - finere design
 - pdf-format
 - flere brett

Undergrupper (oppdatering):

- Bumblebeats:
- InVitro:
- Revyen:
- Shanglelauget:
- Trollkom:
- Vokalium:
- V&AIL:
- Spanskymisten:
- SkeiV&A:

Eventuelt:

- Movemberbad,
 - Venter på litt mildere temperatur
 - Ønsker å unngå sykdom og karantene
 - Tar det opp igjen i mars

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Ny oversikt til kontortider	Jo Petter og Thea	
Dele forelesningbingo	Liv Johanne	
Sperrebånd til kontoret	Jonas	
Plakat til kontoret	Jo Petter	
Spørre gamlis om kontorvakt	Anna	
Ta ansvar for å sjekke om alle æresmedlemmer har fått æresmedlemsbånd.	Liv Johanne	
Ta kontakt med ITVene ang kontaktperson Sit	Jonas	
Undersøke midler til digital sosialkveld	Jonas og Magnus	
Sjekke med NV-gangen hvem som skal bestille faddertsjorter	Eyvor	
Utvide kontorretningslinjer til å inkludere smittevernstiltak	Eyvor	
Skrive uttalelse til linjeforeninga om kontoråpning, oppfordre undergrupper til utendørsarrangement, og informere de med kontortilgang om retningslinjer framover	Eyvor (med hjelp fra Jonas til å nå ut til folk)	

Planlegge arrangering av stormøtet	Jonas	
Vennespleising for første klasse	Fadderkomiteen	
Foredragsrekke fra eldre studenter om studieteknikk, tips og triks, osv	Bedriftskomiteen	
Få med noen til å arrangere digital vinsmaking	Silje ++	
Undersøke Graduateland - betaler man for engangsevent eller bør man spleise med andre linjeforeninger?	Magnus	
Sit-søknad	Alle relevante komiteer	

Konstruktiv møtekritikk:

Diggerunde: